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PRoroKót Nn n rcJ
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

RADY MIEJSKIEJ W JUDRZEJOWIE
ODBYTEGO DI\IA 23.09.2003R

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalEcznik do niniejszego protokotu

rozpocz$a obrady wg nastgpuj4cego porzqdku:

1. Rozpoczgcieposiedzenia.

2. Analiza materialów na sesjg.

3. Kontrola finansów Gminnego Zespolu Obslugi Szkol i Przedszkoli w Jpdrzejowie.

4. Zakonczenie obrad.

AD.1 Przewodnicz4cy Pawel Smor4g przywital czlonków komisji i przybyiych goSci,

a nastgpnie poprosil o rozpoczQcie posiedzenia.

AD.2.Na pocz4tku posiedzenia poproszono Aud¡ora pana Grzegorza Palacza. obrady

toczyly sip za zamkniptymi drzwiami.

Materialy na 12 sesjg Rady Miejskiej w Jgdrzejowie nie wzbudzily sprzeciwu radnych

jedynie w punktach 13,14 poproszono wyjaSnienia skarbnik B.Ciepluch

- Przewodniczqcy Smorag zapytal,.Skad wynikaj4 zmiany dochodów gminy?"

-p Skarbnik odpowiedziala:Zwigkszona kwota dochodów budzetu obejmuje.

-zwigkszon4 subwencjg ogóln4 dla gminy z tytulu ulg i zwolnieú ustawowl'ch ,pismo

Ministerstwa Finansów z dnia 26.05.2003 znak:ST3-4820-2512AA3, w kwocie I 13.804 zt,

-otrzymanA dotacjp z WFOS i GW w Kielcach, w kwocie 34.35121 na ,, rekultywacje

nieczynnego w'ysypiska odpadów komunalnych dla Jpdrzejowa w Potoku Maiym"- na

podstawie umowy nr 242102 z dnia 30.09.2002r

-otrzymane darowizny od firm w kwocie 34.80021,

Uzyskane dochody przeznacza sig na zwigkszenie wydatków w tym:

-na zadania inwestycyjne-34. 80021

^na zadania biezace *148 60421
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-Pan Przewodnicz4cy Smor4g ponownie zapytal'. ,.2 uchwaly wynika , ze jednostki

podlegle Urzgdom powinny po kazdym kwartale odprowadzaó zysk do kasy Urzpdu.

proszp mi wyjaSnió czy tak faktycznie jest?"

-Pani skarbnik odpowiedziala'. rzeczywiície w lJchwale jest taki zapis, wyslaliémy nawet

pismo do wodoci4gów ale do dziS nie otrzymaliÉmy na nie odpowiedzi

-Pan Przewodnicz4cy zap5rtal'.,,Jak wyglqda sprawa kredytów zaciryanych przez gming?"

-P. Skarbnik odpowiedziala :

To jest drugi kred74 zaciryany przez nasz¡ gminq jego obslugg wygral Bank Ochrony

Srodowiska w Czgstochowie byla to najkorzystniejsza oferta poza tym iuL paústwu

wyjaÉnialam , 2e warunkiem podpisania umowy z Bankiem który wygral przetarg na obslugq

kred¡u bankowego w kwocie I 000.000PLN jest zapis w uchwale Rady Miejskiej w sprawie

zaciryniqcia kredyu: okresu kred¡owania" hróüa splaty kred¡u i zabezpieczenia kredytu

którym jest weksel wlasny inblanco wraz deklaracj4 wekslow4. Uchwala NRI)082103 z dnia

17 lipca 2003 roku takich zapisów nie zawiera\.a.

-p. Przewodnicz4cy Smor4g ,,-wrócE jeszcze do sprawy wodoci4gów. W ubieglym roku

wykazaly one zysk w kwocie 240.000 zl. C.zy taki zysk zostal odprowadzany do gminy?"

-p.skarbnik: Ustalono zeby nie odprowadzano tej kwoty. WyslaliSmy w tej sprawie pismo,

w którym zacytowaliSmy zeby kwotg tq ZalJad Wodoci4gów i Kanalizacji przeznaczyé

na r ealizacjg wlasnych potrzeb.

Komisja poprosila Burmistrza Miasta Jgdrzejowa Leszka Kapcig i Przewodnicz4c4 Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie Elzbietg WiSniewsk4.

-Przewodnicz4cy Smor4g zapytal Burmistrza'. ,,Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji

powinien odprowadzaó 50% zysków za ubiegly rok. Zwí4zku z tym mam p)'tanie Czy

rzeczywiScie tak jest?"

-Burmistrz odpowiedzial: Jest to kwestia éci4galno3ci. Z ksiggowoÉci wynika, ze wszystko

zastalo zafakturowane ale tych pienigdzy brakuje i to wszystko jest u ludzi,

-p. przewodnicz4cy zapyr.at'...Kto prowadzi inwestycje rozbudowy budynku który przejgly

Wodoci4gi?"

-Burmistrz odpowiedzial. To Prowadzi Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji,

-p. Przewodniczqcy Smor4g: ,, Czemu Wodoci4gi skoro nie maj4 do tego prawa"

-Burmistrz odpowiedzial; Kierownik ma radcg prawnego i wie co robi,

-Przewodniczqcy Smor4g zap5rtal'.,,Jakie s4 koszty modernizacji tego pomieszczenia?"

- p. Burmistrz. Moae to byó zfych 50%, które nie s4 odprowadzane do kasy Urzgdu,



,,Komisja postawila wniosek o uchylenie uchwaly NR V/53/03 w sprawie uchwalenia

Wieloletniego Pionu Rozwoju i Modernizacji lJrzqdzeh Wodoci4gowych i Urzqdzen

Kanalizacyj nychZakladu Wodociagów iKanalizacji w Jgdrzejowie na |aIa2003-2007."

Wni o sek przeglosowano i przyj gto j ednogloénie.

Komisja Rewizyjna wnioskuje, by Przewodnicz4ca Rady Miejskiej wyst4pila

z nastqpuj4cymi zapytaniani do Kierownika Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji

w Jqdrzejowie:

l. Na jakiej podstawie i z jakich Srodków rozbudowuje budynek przejpty od gminy,

a polozony przy Al. Pilsudskiego.

2. Dlaczego nie odprowadza 50 oA zysków do kasy Urzpdu Miejskiego.

Wnio sek przyjqto jednogloíni e.

Poproszono kierownika ZBM S. Jacha

-p.K.Chaupka zapytaL ,. Jak wygl4da sytuacja zatrudnienia i Czy Zaktad odprowadza

zyski?"

-p.kierownik ZBM S.Jach odpowiedzial: Zysków nasz Zaklad nie ma nie robimy zadnych

remontów, inwestycji, a naszym dochodem s4 oplaty za czynsz i wodg atak2e dotacje. Na ten

rok otrzymaliSmy dotacje w wysokoSci 100.00021 z czego otrzymaliSmy dwa Íazy po 37 .00021.

WE 2001 roku dotacji nie otrzymaliémy, zwolniono nas z podatku rolnego od nieruchomoSci.

W kwestii zatrudnienia na dzieri dzisiejszy odszedl kierowca i na jego miejsce przyj4lem

nowego, odszedl muraÍl, a na jego miejsce przyj4lem dwóch, ponadto zatrudnilem blacharza.

dekarza. Dwóch pracowników odeszlo na wczesniejsz4 emeryturg i chcg przyjqc jeszcze

pracowników umyslowych. Mam 7 stazystów z których mam zamiar zatrudnic 1 budowlaúca

i2 osoby do ksiggow-oéci bo 3 odchodzi w paidzierniku. Zatrudnienie nie zwigkszylo sig, ale

moze sig zwigkszyó. JeSli chodzi o kosay Zaklad nie byl dofinansowany.

-p.Przewodniczqcy Smor4g : ,, Ma pan zalegloici w stosunku do wodoci4gów?"

-Kierownik ZB}'l; Na dzieú dzisiejszy tak w kwocie 80.00021 ztym ze mialem wigcej.

Poproszono Pana Lato

-p.przewodniczqcy Smor4g: ,,ChcielibyÉmy sig dowiedzieó czy istniej e zagro2enie dla

Euroubojni .2e nie przyjmie paó écieków?"

-p. Lato odpowiedzial. Nie ma takiego zagrozenia

-p. Przewo dnicz4cy zapytat : ,, Jakie sq kosay obci4zenia energi4 elektryczn4?"
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-p.Lato . Aktualnie nie posiadam takich informacji ale dokladnie podam na sesji. Ztego

co pamigtam w kosztach jest spadek energii elektrycznej'

AD.3. poproszono pana Robaka.

przedstawil informacje na temat problemów finansowych Placówek OÉwiatowych na

terenie Gminy lw zalqczeniu do protokolu/.

AD.4.Na tym zakonczono posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbytej dnia 23'09'2003

Protokolowala:

Karolina Mróz
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Przewodnicz4cy Komis.¡ t

Pawel Smor4g
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